
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 11/9/2024 

Της:  Αθανασίου Μαρίας, βουλευτού Β’2, Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 

  

 

ΘΕΜΑ:  «Υψηλή η συμμετοχή των ασφαλισμένων στην λιανική αγορά φαρμάκων και 

δυσλειτουργία των υπηρεσιών ραντεβού για τα εξωτερικά ιατρεία των 

νοσοκομείων» 
 

Κύριε Υπουργέ,  

Όπως μας κατήγγειλε γυναίκα συμπολίτης μας, τα στοιχεία της οποίας βρίσκονται στην 

διάθεσή μας και η οποία πάσχει από χρόνιο νόσημα, η εξ’ ιδίων συμμετοχή για την αγορά 

των απαιτούμενων φαρμακευτικών προϊόντων, τα οποία της συστάθηκαν ως νέα θεραπεία 

για την αντιμετώπιση της πάθησής της, όπως η ίδια διαπίστωσε από την απόδειξη του 

φαρμακείου από το οποίο προμηθεύτηκε τα φάρμακά της, ανέρχεται σε ποσοστό σχεδόν 

25% της τιμής αγοράς, αντί του ενδεδειγμένου ισχύοντος 10%.  Επιπροσθέτως, η ως άνω 

αλλά και άλλοι συμπολίτες μας μας ανέφεραν πως η τηλεφωνική υπηρεσία του τετραψήφιου 

αριθμού 1535, από τον περασμένο Ιούλιο, λειτουργεί με χρονοχρέωση του καλούντος, 

επιβαρύνοντας τους μη εύπορους πολίτες, σε αντίθεση με ό,τι ίσχυε μέχρι τώρα, όπου δεν 

υφίστατο σχετική χρέωση. Τέλος, τα τηλεφωνικά ραντεβού λειτουργούν κατά τέτοιον τρόπο, 

λόγω υποστελέχωσης των αρμοδίων υπηρεσιών, ώστε να καλύπτονται τα πρωινά διαθέσιμα 

ήδη από τις 10 εκάστου μηνός και να μην υπάρχουν διαθέσιμα πρωινά ραντεβού, παρά μόνο 

επί πληρωμή απογευματινά, καθιστώντας, κατ΄ αυτό τον τρόπο, την διαθεσιμότητα των 

πρωινών ραντεβού δυσανάλογα μικρή σε σχέση με την ανάγκη κάλυψης των αντικειμενικών 

αναγκών των μη εύπορων πολιτών.     
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Ποια μέτρα προτίθεστε να λάβετε, ώστε το ποσοστό συμμετοχής των ασθενών στην 

προμήθεια φαρμάκων να περιέλθει στο ποσοστό του 10%, λαμβάνοντας υπόψη την ταμειακή 

δυσχέρεια των μη εύπορων ασθενών για την κάλυψη εξ’ ιδίων της σχετικής δαπάνης; Θα 

λάβετε την απαραίτητη μέριμνα, ώστε το προηγούμενο να ισχύσει και για τις νέες θεραπείες; 
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2. Προτίθεστε να αυξήσετε τον αριθμό των διαθεσίμων πρωινών δωρεάν νοσοκομειακών  

ραντεβού, ούτως ώστε, να καλύπτονται αδαπάνως οι πραγματικές ανάγκες ιατρικής 

φροντίδας των μη εύπορων ενδιαφερομένων και να μην είναι υποχρεωμένοι οι εν λόγω να 

κάνουν χρήση των επί πληρωμή απογευματινών, ελλείψει άλλης εναλλακτικής δυνατότητας;   

   

3. Προτίθεστε να επαναφέρετε το τιμολογιακό καθεστώς της κλήσης στον τετραψήφιο 

αριθμό 1535, που αφορά , σε εκείνο της αστικής χρέωσης, χωρίς να υποβάλλεται ο εκάστοτε 

καλών σε χρονοχρέωση; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 

 




